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Ardu                04. juuni 2024 a. nr.1-8/4 

 

Hoolekogu koosoleku alguse kellaaeg: 19.00 

Hoolekogu koosoleku lõpu kellaaeg: 21.50 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Kairi Tomp 

Hoolekogu koosoleku protokollija: Signe Kotkas 

 

Ardu Kooli hoolekogu koosolekust osa võtnud ning koosolekult puudunud hoolekogu 

liikmete nimed ning koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega: 

Ees- ja perekonnanimi Märge osalemise või puudumise kohta kohta 

Annely Tisler puudu 

Rein Hordo puudu 

Robin Valdma kohal  

Karolin Karu  kohal 

Signe Kotkas  kohal 

Maarja Udde Puudu (ettepanekutega nõus – kirjalik vastus) 

Gesse Pluss puudu 

Karin Koronen puudu 

Magnus Karu kohal 

Liisa Lillinurm Puudu (ettepanekutega nõus – kirjalik vastus) 

Kairi Tomp kohal 

Ingrid Toomse kohal 

Merlin Leppik puudu 

Raimo Viilup kohal 

Evelin Ülejõe puudu 

Rando Ülejõe Puudu (ettepanekutega nõus – kirjalik vastus) 

Koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega:  

Ees- ja perekonnanimi Ametinimetus Märge hääletuse teadlikkuse kohta 

Piret Sapp Ardu Kooli direktor kohal 

Nadia Reimann Toitlustusspetsialist kohal  

Külli Raamat Toitlustusjuht kohal 

Katrin Liiv Tugikeskuse juht kohal 

Elis Kannik 
Ardu kooli õpilasesinduse 

asepresident 
kohal 
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Kinnitatud päevakord 

Hoolekogu kinnitas ühehäälselt koosoleku päevakorra järgmiselt: 

1. Tugiteenuste korraldus Kose vallas, Katrin Liiv 

2. Toitlustus järgmine aasta, Külli Raamat 

3. Ülevaade lõppeva õppeaasta kohta ja uue õppeaasta väljakutsed, Piret Sapp 

4. Kogupäevakool 

5. Kontrolltööde korraldamise kord / Kehaline P ja T koos? / Riietumine koolis 

6. Jooksvad küsimused 

 

Koosoleku käik ja vastuvõetud otsused 

 

1. Tugiteenuste korraldus Kose vallas, Katrin Liiv 

Tugikeskuse juht Katrin Liiv andis ülevaate Tugikeskuse töökorraldusest ja tegevusest Kose 

vallas. Hetkel otsitakse aktiivselt tugikeskusesse tööle logopeede. Rehabilitatsiooni teenuseid 

osutab Kosel Järvamaa Haigla 1x nädalas. Tugispetsialistid jäävad olemasolevatesse 

haridusasutustesse tööle, kuid on mõned spetsialistid, kes on nõus ka töötama erinevates 

asutustes. Sotsiaalpedagoog Signe jääb täiskohaga Ardu, samuti 0,15 kohaga jääb kooli 

logopeed Kadi. Kadi hindab augustis kõik lasteaialapsed, sügisel kooliõpilased ja siis selgub 

logopeedi töökoormuse vajadus. Noortekeskuse struktuuri on lisandunud noorte heaolu 

spetsialist, kes töötab projektipõhiselt ja kellega juba teeb tugikeskus koostööd. 

 

2. Toitlustus järgmine aasta, Külli Raamat 

1.juunist toitlustab haridusasutusi Kose Haldus. Jäävad 5 põhikööki, mis hakkavad siis ka 

toitu väljastama. Hetkel pole transpordi osas lepinguid, kuid enne uut õppeaastat kõik selgub. 

Ardus jääb põhiköögiks lasteaiaköök. Kõik toidukorrad tulevad lasteaiast kooli ja menüü on 

üks. Nüüd tuleb aga tagada toidu ohutu transport kooli – kooli sööklasse lähim sissepääs 

vajaks korda tegemist, et oleks turvaline. Direktor andis teada, et hetkel on peatatud 

raamatukogu ületoomise projekt, raha on eelarves olemas ja teeb ettepaneku seda 

kasutada sissepääsu korda tegemiseks ja söökla kaasajastamiseks. Hoolekogu antud 

ettepanekuga nõus. Hoolekogu liige küsis toiduraha maksumuse üle – vastus, päevaraha 

jääb samaks. Üle vajab vaatamist puudumisest teavitussüsteem, et vähendada toidu ülejääki. 

Direktor tutvustas teavitussüsteemi osas ühtest programmi Arno’t – info võeti teadmiseks ja 

sellega kindlasti tegeletakse. Hoolekogu liige tegi ettepaneku toidukapi paigaldamise osas – 

see osades kohtades juba toimib ja oleks ka kogukonnale hea. Info võeti teadmiseks.  

 

3. Ülevaade lõppeva õppeaasta kohta ja uue õppeaasta väljakutsed, Piret Sapp 

• Tulevad rahuloluküsitlused vanematele. 

• Sügisel alustavad trennid, kuid hetkel kehtestatud võimala kasutamiseks tunnipõhised 

hinnad, mis on päris kallid. Näeme, et trennides ei käi just väga palju noori, mis 

paneb treenereid kaaluma, kas Ardusse käimine tasub ära. Ettepanek kehtestada 

ikkagi vastavalt laste arvule ruumide kasutamise eest kokkuleppehinnad. 

Hoolekogu ettepanekuga nõus, et tuleks üle vaadata hinnakiri ja olla 

paindlikumad selles osas. Soovime siiski tagada lastele huviringe. 

• Kooli kodukord – vajab üle vaatamist ja ühe punktina tuua sisse nutivaba kool. Hetkel 

õpilased vahetundides ja kogupäevakoolis pigem telefonides ja tunda on, et õpilaste 

omavaheline suhtlus jääb selle tõttu kohati ebaselgeks ja tekivad möödarääkimised 

või teisitimõistmised. Hoolekogu nutivabaduse poolt, kuid siis tuleb ka teada, mis 

siis teha, kui õpilane seda punkti eirab. Samuti õpetajatele infoks, et kui soovivad 

tunnis, et õpilane kasutaks oma telefoni, siis sellest päev varem ka teada anda, et 

kodus saaks piirangud selleks korraks maha võtta. 
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• Septembrist läheb kool eKoolist üle Stuudiumile. Plaan ka teha videotunnid 

vanematele, et tutvuda uue keskkonda. Stuudium annab paremaid võimalusi kui 

eKool antud raha eest. Teised Kose valla koolid on kõik Stuudiumis. 

• Lasteaias uuest õppeaastast muutuvad kõik rühmad 1 õpetaja ja 2 assistenti süsteemi 

peale, samuti muutuvad ka nüüd rühma meeskonnad: 

Noorem rühm – õp. Ivi ning assistendid Gerli ja Helvi 

Keskmine rühm – õp. Ester ning assistendid Janeli ja Carmen 

Vanem rühm – õp. Svetlana ning assistendid Maarja ja Marika 

Samuti liigutakse uuesti õppeaastast projektõppe peale. Tagatakse, et lapsevanemad 

näevad vähemalt 1x päevas rühmaõpetajat, kas siis hommikul last tuues või õhtul 

järgi minnes. Õpetajaid julgustatud rohkem Eliisi kasutama ja märkima üritusi ning 

tähelepanekuid laste osas. 

• Direktor otsib kooli keemiaõpetajat ja muusikaõpetajat uueks õppeaastaks. Õp. Regina 

hakkab andma lasteaias liikumistegevusi ja ujumist, samuti hakkab tegema 2kl ja 3kl  

ujumist Kosel. Õpilaste transpordi osas ujulasse on lahtine. 

• Direktor uurib, kuidas kaasata rohkem lapsevanemaid osalema kooli tegemistesse – 

kas korraldada lapsevanematele infoloenguid? Hoolekogu liikmed olid eriarvamusel 

ja pooldasid pigem siis lühiettekandeid. Samuti jäi kõlama, et klassikoosolek ja 

üldkoosolek võiks jätkuvalt toimuda ühel õhtul. 

• Direktor andis teada, et Ardu Kool on esitanud mõned inimesed erinevatele 

tunnustustele. 

• Direktor andis teada, et Kose Haldus käis kooli ja lasteaeda vaatamas ja üles sai 

loetletud erinevad murekohad: lasteaias aknad vett pidavaks ja uuesti toimivaks 

(mõned aknad on kinni kiilunud), kooli sööklasse sissepääs turvaliseks, kooli 

söögisaali värskendada, koolis katus laseb kahest kohast läbi. 

4. Kogupäevakool 

Hoolekogu liige tõstatas teema, kuid on nüüd läinud uue olukorraga. Karolin andis 

tagasisidet, et kindlasti uuel õppeaastal tuleb selgitav info, mis kogupäevakooli mõte on. 

Samuti leiti, et lapsed võiksid rohkem huviringidest osa võtta ja siis ei tunduks 

kogupäevakool, kui lihtsalt koolimajas aja ära istumine. Selgitati veel, et kogupäevakoolis on 

vastutav õpetaja olemas, kes suunab lapsi trenni, sööma ja koju. 

5. Kontrolltööde korraldamise kord / Kehaline P ja T koos? / Riietumine koolis 

• Hoolekogu liige tõstatas teema, et jätkuvalt on kontrolltööde teavitamise süsteemis 

puuduseid. Direktor vastas, et kuna üle vaatamisele lähevad kõik dokumendid ja 

tulemas on meeskonnapäevad, siis need teemad tulevad kindlasti seal arutelusse ja 

mõtestatakse ühiselt lahti. Samuti hoolekogu soovis, et võiks ühtlustada ka teema, kas 

hinnet „3“ saab parandada. Direktor võttis info teadmiseks ja uueks õppeaastaks on 

selgus olemas. 

• Hoolekogu liige tõi välja, et kui liikumisõpetuses poisid ja tüdrukud kokku pandi, siis 

ühes klassis käis ainult 1 tüdruk ja ta tundis end kõrvale jäetuna. Antud hetkel on 

olukord lahendatud, kuna liidetud on erinevad klassikomplektid. Samuti tõi 

hoolekogu liige välja, et talvisel ajal võiks lähtuda õues olevast ilmast ja kasutada 

maksimaalselt ära lume olemasolu ning suusatada, mitte oodata mingit kindlat 

veerandit ning siis tõdeda, et lund enam pole. Direktor võttis info teadmiseks  ja on 

ka ise seda meelt, et õppekava saab läbida vastavalt olukorrale ja võimalustele. 

• Hoolekogu liige tõstatas küsimuse, kas koolis on võimalik reguleerida õpilaste 

riietumist. See teema tuleb ka esile liikumisõpetuseks riiete vahetamise osas. Osad 

õpilased hetkel käivad terve päev dressides ja samuti ei vaheta liikumiseks riideid. 

Direktor on nõus, et liikumistegevuses on vaja tugevamat süsteemi, et õpilastel tekiks 
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harjumus riideid vahetada ja tagatud oleks hügieen. Direktor informeerib 

liikumisõpetajat tekkinud olukorrast ja proovitakse lahendusi leida. 

 

6. Jooksvad küsimused 

• Hoolekogu liige tõi välja, et koju jõuab info norimise kohta. Direktor oli nõus, et 

lapsed kasutavad kohatuid sõnu ja väljendeid ning sellega kool ka järjepidevalt 

tegeleb. 

• Vahetusjalanõud ja sussikotid. Signe tõi teemaks, et garderoobis valitseb korralagedus 

ja koristajal on ka halb puhtust tagada. Uuest õppeaastast pakkus Signe välja, et 

vajadusel viia sisse rangem kord, et õpilased vahetaks jalanõusid või käivad koolis 

sokkis ringi. Hoolekogu oli puhtuse tagamise poolt ja toetab ka rangemate meetmete 

kasutamist (sokkides käimine, õhtuti üleliigsete jalatsite kokku korjamine suurde 

kotti). 

• Hoolekogu liikme ettepanek – järgmisele hoolekogu koosolekule kutsuda kohale 

inimene Kose Haldusest. Ettepanekuga kõik nõus. 

• Direktor andis teada, et septembris plaanis evakuatsiooniõppus. 

• Hoolekogu liige R. Viilup küsis, kas kool oleks huvitatud koolilaudadest. Kool on 

huvitatud ja vajadusel leiaks ka nendele transport. Samuti näitas direktor oma mõtet 

kaasajastada klassiruumid, milleks küll hetkel eelarves raha ei ole. 

 


